
Pagina 1 van 4 
 

 

 

 

 

Notulen DMR vergadering 12 november 2024 

 
Aanwezig:  Rikkert, Elke (BG), Sara, Daan, Thijs, Sussanne, Kirsty. 
Extra aanwezig: Annelies, Wisse namens bevoegd gezag (BG) 
Afwezig: Jannika, Myrte. 
 
Eerst heerlijk samen gegeten door kookkunsten Daan. Dank je wel! 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

Terugkoppeling vorige DMR vergadering: 

BG: terugkoppeling duur toetsen in PTA. We hebben onderzoek en navraag gedaan en klopt dat de 
duur van toetsen in het PTA moet staan dus dat is meteen veranderd.  
 
BG: Over drie maanden bouw op de agenda DMR. 

BG: 29 januari pilot onderwijstijd verkorting op de agenda DMR. 

 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

BOUW 

Beschikking van 18 miljoen voor de bouw. We wachten nog op goedkeuring vanuit de gemeente. 
Bouwen in drie stappen: nieuwbouw, verduurzaming, renovatie. We willen dat we het niet terug 
hoeven te betalen als er ernstige dingen gebeuren.  

De planning is nu: september 2025 starten met de bouw. Moet blijken in deze maand of we 
daaraan kunnen voldoen. Bouwer en architect staat klaar.  

Albert jan Braakman is de architect.  

We hebben tijdelijke huisvesting nodig die hebben we nu gesitueerd op het grasveld. 12 lokalen, 
mediatheek en aula. Plus nog een stukje sportveld. Begane grond met eerste verdieping. Voor drie 
jaar gefinancierd door de gemeente Zeist. 

Noodvoorziening wordt voor de zomer of in de zomervakantie neergezet.  

Claimrecht vanuit de gemeente gedaan op onze grond voor een gymzaal voor de onderbouw. Twee 
basisscholen gaan daar ook gebruik van maken.  

Bouwrijp maken van de grond en de gymzaal bekostigt de gemeente. Er komt dan een gymzaal op 
de plek van het boshuis voor onze school. G1 wordt voor de onderbouw vrije school. Bovenop de 
nieuwe gymzaal komt een tweede grote zaal zodat we helicon niet meer hoeven te huren.  

Gender kleedkamer bij nieuwe gymzaal.  
3 spreekkamers. 
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Kantoorruimtes en spreekruimtes. 
Grote zaal + twee leslokalen voor de muzieksectie. 
Nieuwe inrichting van de fietsenstalling en parkeerplaatsen. 

2,5 jaar voor de totale bouw duur. (BG: reken er maar een jaartje bij). 

Dmr-lid: leerlingen/ouders/iedereen via de website op de hoogte houden met BG maand een 
video/foto met drone. Idee van Sven en Dmr-lid.  

Over drie maanden bouw op de agenda DMR. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

PRAKTIJKGERICHT PROGRAMMA HAVO (PGP HAVO) 

We doen mee met een pilot vanuit ocw waarbij slo ondersteunt en bureau 1801 begeleidt. Niet 
alleen maar cognitief en in het hoofd zitten voor havo. Het komt echt in plaats van een ander 
examenvak, volwaardig examenvak. 360 uur. PGP maatschappij gaan we doen. We hebben voor 
groot gekozen, omdat er anders weer extra bij komt en we moeten juist minder studie lasturen  

De pilot gaat starten voor de nu 10de klas. Dit examenvak is voor schooljaar 2025/2026. 
Het programma moet nog worden gemaakt. Leerlingen die mavo doen vinden de overstap naar 
havo moeilijk. Met dit vak komt een centraal examenvak te vervallen. We denken dat deze leerling 
goed meegenomen kan worden in een praktijk vak. Maar ook voor de praktisch gerichte havo 
leerling is dit een mooie uitkomst.  

Voorbeelden van praktijk projecten: Gemeente, zorginstellingen, hbo/mbo instellingen (Lika). 
Gastdocenten, projecten op HBO instellingen doen. 
Binnen school bijvoorbeeld: Artistik laten vormgeven door leerlingen. 

Vakken gaan schuiven. Op zoek naar samenwerkingen in de vakken. Is echt een punt van aanpak. 
Leraren daar goed in meenemen. 

Mogelijk in profiel EM en CM. 
Een vak erbij lijkt gunstig om leerlingen beter te gaan verdelen over de verschillende vakken 
binnen de profielen. 

Vooraf moet er een syllabus zijn hoe het lesprogramma eruit ziet voor het praktijk havo vak. De 
docent coacht. Volgende week gaan wij met de projectgroep aan het werk. De waarom vraag en de 
hoe vraag. In januari presentatie van de syllabus.  

DMR heeft adviesrecht op deze pilot. Vragen die er leven: Welke plek krijgt het vak definitief? Gaan 
we met een selectie procedure werken?  

We gaan een voorlichting maken voor ouders en leerlingen voor het praktijk havo vak.  

We gaan het ook doen voor de praktijk mavo, daar gaan we in januari subsidie voor aanvragen. 

Wanneer ben je tevreden met de uitslag: als de leerlingen blij zijn en ze goede resultaten behalen. 
Er wordt nu een talent niet benut. Evaluatie in het eerste jaar van het pilotjaar.  

Er moet een PTA geschreven worden voor dit vak.  
We hoeven het wiel niet opnieuw uit te vinden want er is al veel materiaal beschikbaar.  
Eerste vrije school die meedoet aan dit project.  
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ONDERWIJSTIJD VERKORTING 

We geven veel te veel onderwijs in Nederland. We doen mee aan een pilot voor onderwijstijd 
verkorting. Het grootste doel is om tijd te creëren voor leraren om hun lessen beter te kunnen 
voorbereiden. Scholing, verdieping, verandering – een kwaliteitsslag maken.  

Het gaat in 25/26 lopen.  

Verband tussen financiële disbalans, lerarenwerkdruk, leerlingenwerkdruk. 
Balansgroep sinds 20/21.  

We hebben onvoldoende liggende gelden. We hebben te maken met steeds meer kosten en steeds 
minder inkomsten. Daar hebben we een opdracht. De politieke wind waait niet echt mee, de 
ouderbijdrage word minder betaald, de energiekosten gaan omhoog.  

Twee scenario’s: moeten redelijk uitvoerbaar zijn. 

• lesrooster van 45 minuten met looppauzes.  
Dan is het 8ste uur om 16.00 uur afgerond i.p.v om 16.15 uur.  
We skippen de looppauzes dan is de leerling om 15.45 uur klaar met een 8ste uur.  

Minder zaagschade met alleen maar blokuren: zegt dmr-lid.  
BG: klopt maar een leerling kan zich niet 90 minuten concentreren.  

• Zusterschool in Eindhoven doet periode onderwijs van 4 dagen i.p.v 5 dagen. Moeilijk te 
regelen roostertechnisch. 
Dan twee vaklessen op de vrijdagochtend in periode tijd of de 5de dag periode als 
ontwikkeltijd voor leraren.  
Middenbouw klassen alleen 4 dagen. Moeilijk om periode leraren te vinden die 5 dagen 
onderwijs willen geven. 

Flinke stapel met feedback van leraren.  Dat wordt nu geanalyseerd door de balansgroep. Hoeveel 
draagvlak is er. Kijken naar dat wat we doen voldoende oplevert.  

Wat betekent dat voor de aanstellingen, is vandaag onderzocht.  

Dmr-lid: donderdagrooster de hele week.  
BG: dat is te gehaast. 

Dmr-lid: kortere periodes, iets later beginnen. Voor leerlingen die van ver komen. Periode is 
naarmate de jaren vorderen lastiger om te volgen, omdat we vooral met onze profiel vakken bezig 
zijn.  
BG: we hebben dat gehoord van de leerlingen op de heidag met de leerlingarena. Vandaar nu 
keuze periodes.  

Plan van aanpak: 
Aanalyseren 
leerlingraad 
Feedback van de leerlingen en leraren 
Peilen bij de betrokken mensen  
Voorleggen bij de DMR 
Formatie start in januari 
 
We worden begeleid door professionals van bureau. Geen geld, maar advies. 
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29 januari vergadering DMR voorleggen DMR. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

REIZEN 

Inflatiecorrectie. 
 
We hebben geen talenreis meer omdat het niet in te roosteren is in de 10de klas. 1 dag naar ander 
land is er wel. Dat kost maar 50 euro. 

Met de kunstreis naar 1 locatie. Klassen reizen met elkaar dus twee bussen die goedgevuld zijn. We 
hebben  bij de omvang en organisatie het nodig om het samen te doen.  
Je zit op andere plekken. De biografiegesprekken zijn altijd met je eigen klas. 

Enquête uitzetten naar ouders: bent u van plan 610 euro te gaan betalen voor de kunstreis.  
Vraag je juist wat meer om dat gat te vullen? 

Dmr-lid: toneelperiodes catering en de hoed. 

BG: hoe staan jullie er tegenover als we een bedrag voor de kunstreis verhogen naar 640 euro? 

Dmr-lid: informatieavond voor ouders i.v.m. kostenverhoging reizen.  
Dmr-lid: ingewikkeld om alleen daarvoor ouders naar school te laten komen. Liever op 
ouderavonden. 

BG: kunnen we op grond van de inflatiecorrectie het bedrag verantwoorden?  
Dmr-lid: Ja dat kun je denk ik wel verantwoorden. Laten we dan de enquête samen sturen BG, dus 
(ook) vanuit de DMR. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

JAARAGENDA 

Dagen gecheckt. Vooral de meivakantie is gek in 2025/2026 door start CE.  
Akkoord op gegeven door de DMR. 

 

 

VIERMAANDSRAPPORTAGE 

Dmr-lid: ik schrik heel erg van uitval 10de klassen 63%. Worden daar PTA’s op aangepast.  
BG: worden inhaalprogramma’s op gezet. PTA’s zijn aangepast. Examentrainingen. Drie 
onderwijsassistenten nu. Maar ook nog steeds vacatures die niet worden ingevuld.  

BG gaat zelf eerstegraads lesbevoegdheid halen voor NL.  

Nederlands en Frans is een groot probleem. 

 

JAARVERSLAG 

Ter informatie gegeven. 


